



GHEE-LAN ASSOCIATION OF USA

59A Nassau Drive, Great Neck NY 11021 USA Tel: 347-321-8168

Web: <http://www.gheelanusa.com/> Email: GheeLanUSA@gmail.com

親愛的同鄉春日平安:

早在一月底時，我注意到武漢肺炎在中國迅速擴散，並且在台灣也有一些確診例子，就開始聯絡理事們討論會務及年會可能選項。二月六日終於以電話會議方式討論了幾項主題：1、中國病毒現況及散播到美國的可能性。2、年會及年刊的可能選項。3、下任會長的可能候選。

在這兒我們整理了會議結論及這二個月的工作結果:

1、有關中國病毒方面，當初在會議中決議延遲年會直到疫情結束，現在觀察到中國病毒大流行，特別是三州地區已到崩潰邊緣；所以決議沒改變，特此通知大家。

2、關於年刊，我們已接近夠數量的文章和作品。但還是鼓勵大家投稿來豐富我們這出名的年刊；特別是在疫情氾濫，大家都必須”家裡蹲”的時候，應該更有時間寫作或創作出更多作品。

3、過去兩年，除了年會和年刊以外，我們也完成了許多事，包括：夏日交遊踏青、歡迎移居外州或外國的會員回家、歡迎游錫堃院長到訪、慰問受傷或身體軟弱的會員。但是我們永遠需要新血、新的領導帶領我們繼續提升我們的質與量，讓我們有他鄉遇故知的喜悅，請踏出您的第一步。

從曲線上，還無法估算疫情趨緩的日子，請盡量待在家中若必須外出請戴口罩、隨時清潔雙手、勿用手觸摸臉部、並保持 6 呎的安全社交距離。

願上蒼保佑我們平安走過死蔭的幽谷!

會長 林振成 及理事會理事們敬上

03/24/2020

Email: r1in4633@yahoo.com Mobile: (917)754-8503

榮譽顧問: 李銘正、林秀合

理事: 李品逸 Pingyi Lee Noto: Pingyi.Noto@mrm-mccann.com Tel: 917-828-1493

藍聰隆 Stephen Lan: golflan@yahoo.com Tel: 973-615-6658

鄭美玲 MaiLin Jan: jan.mailin@gmail.com Tel: 516-993-4142

宋嬌容 Daphne Sung: daphnesung@earthlink.net Tel: 718-274-4599

尤從寧 Stella Yu: yu1122@yahoo.com Tel: 973-831-7687

黃賜生 Steven Huang: foldiefoodie@gmail.com Tel: 718-679-8261



GHEE-LAN ASSOCIATION OF USA

59A Nassau Drive, Great Neck NY 11021 USA Tel: 347-321-8168
Web: <http://www.gheelanusa.com/> Email: GheeLanUSA@gmail.com

Dear Association Members:

After recognizing the fast increasing cases in China and some cases in Taiwan, on February 6, Thursday, we had a teleconference to discuss these subject: 1, the Novel Coronavirus spread situation; 2, our annual ceremony and journal; 3, possible candidates for the next president.

Now we summarized the meeting and the execution results:

- 1, About the Wuhan Pneumonia, in the very beginning, **we decided to delay the annual ceremony until further notice** in the meeting. In observance of the China Virus pandemic, especially in tristate area where have been reaching critical point, **we still stick to this resolution. Here we notify everyone.**
- 2, About our annual journal, we got enough works and articles for our annual journal, however, **you are strongly encouraged to provide yours to enrich our famous journal** in the communities. **Especially in these shelter-in-place days, we should have more time to have more productive results.**
- 3, In the past two years, other than annual ceremonies, annual journals, we have done lots of others also including outings in the summer, welcome members coming back to metro area, welcome premier Yu Shyi-kun visiting metro area, join celebration of other associations and cares for those who are in need or physical illness. In the future, we still need new blood to lead us toward higher level of services and more activities to bring us together. Please come forward to show your enthusiasm.

From the curve of the confirmed cases and casualties, the mitigation date of the pandemic is not on the horizon yet; **please stay home always.** If heading out is necessary, **please wear mask, wash hands whenever possible, don't touch face with hands, and keep 6 feet social distancing.**

Stay Safe and God Bless,

Psalms 23:4

Lord, even when your path takes me through the valley of deepest darkness, fear will never conquer me, for you already have! You remain close to me and lead me through it all the way. Your authority is my strength and my peace. The comfort of your love takes away my fear. I'll never be lonely, for you are near.

President Richard Lin and All the board members

03/24/2020

Email: rlin4633@yahoo.com Mobile: (917)754-8503

榮譽顧問: 李銘正、林秀合

理事: 李品逸 Pingyi Lee Noto: Pingyi.Noto@mrm-mccann.com Tel: 917-828-1493

藍聰隆 Stephen Lan: golfan@yahoo.com Tel: 973-615-6658

鄭美玲 MaiLin Jan: jan.mailin@gmail.com Tel: 516-993-4142

宋嬌容 Daphne Sung: daphnesung@earthlink.net Tel: 718-274-4599

尤從寧 Stella Yu: yu1122@yahoo.com Tel: 973-831-7687

黃賜生 Steven Huang: foldiefoodie@gmail.com Tel: 718-679-8261